                              ΕΠΙΘΕΤΑ -  ПРИЛАГАТЕЛНИ ИМЕНА   
Έχουν τρία γένη και συντάσσονται πάντα με το γένος των ουσιαστικών .  Βασική διαφορά με τα επίθετα στην Ε.Γ. είναι ότι τα επίθετα στην Β. Γ. στον πληθυντικό έχουν κοινή κατάληξη και για τα τρία γένη  : -и  .
Στον ενικό τα αρσενικά επίθετα λήγουν σε σύμφωνο ή –и  (    -ски , - шки , -цки , -жки , - чи  )  , τα  θηλυκά σε –а   ή  -я     ,  και τα ουδέτερα στα  -о ή  -е  .  
                       Черв-ен , черве-на , черве-но , черве-ни     κόκκινος 
                        Важен , важна , важно , важни               σπουδαίος, σημαντικός  
                        Двоен , двойна ,  двойно , двойни         διπλός 
                        Бял , бяла , бяло , бели                             λευκός     
                        Добър , добра , добро , добри                καλός      
                        Син , синя , синьо , сини                          μπλε    
                        Висш , висша , висшо/висше , висши     ανώτατος       висшо/висше образование
                        Бъдещ , бъдеща , бъдещо , бъдещи       μελλοντικός 
                        Турски , турска , турско , турски              τούρκικος 
                        Гръцки , гръцка , гръцко , гръцки          ελληνικός 
                        Овчи , овча , овче/ овчо , овчи              προβατίσιος  
ΠΡΟΣΟΧΗ :τύπος των αρσενικών   σε –и ,   συμπίπτει με  το τύπο για το  πληθυντικό αριθμό .  
 Късметлия * τυχερός 
* τα επίθετα που λήγουν σε –лия  , επί το πλείστον τουρκικής  προέλευσης έχουν κοινό τύπο για τα τρία γένη     στον ενικό .   късметлия мъж , късметлия жена , късметлия дете , късметлии хора  
Άρθρο στα επίθετα :Όταν το επίθετο προσδιορίζει ουσιαστικό , το οποίο ονομάζει ορισμένο αντικείμενο ή πρόσωπο τότε  άρθρο παίρνει το επίθετο και όχι το ουσιαστικό. 
Ο τύπος με άρθρο σχηματίζεται : –ият/-ия  ( αρς.) , -та ( θηλ. ) , -то ( υοδ .) –те ( πληθ .)

Ο έναρθρος τύπος των αρσενικών σχηματίζεται από το πληθυντικό  συν τα αντίστοιχα άρθρα :
                     добър    добри   добрият / добрия   –   καλός , καλοί , ο καλός 
Ο κανόνας για τα δύο άρθρα στα αρσενικά  είναι ο ίδιος  όπως στα ουσιαστικά : πλήρες άρθρο παίρνουν τα επίθετα που προσδιορίζουν το υποκείμενο ή το κατηγορούμενο , ενώ βραχύ  αυτά που  προσδιορίζουν δευτερεύοντα μέρη   της  πρότασης  .

                        Бързият влак за Варна тръгва в 6 часа . 
                        Ние пътуваме с бързия влак . 
Όταν πριν από   το ουσιαστικό έχει δύο ή παραπάνω επίθετα άρθρο παίρνει μόνο το  πρώτο :

                        Слизаме на последната автобусна спирка .  
Όταν με  τα επίθετα μετράμε ή    ονομάζουμε με την σειρά   τα χαρακτηριστικά ενός αντικειμένου ή προσώπου   τότε άρθρο παίρνουν όλα τα επίθετα :

                        Работете върху второто , третото и четвъртото упражнение .                       
Μετά από δεικτικές αντωνυμίες τα επίθετα δεν παίρνουν άρθρο  :

                        Това малко момче е на Иванови.  
Παραθετικά :  Степенуване на прилагателните 

Σχηματίζεται με τα μόρια   по -  και   най -  με παύλα 
По -  ( πιο) για συγκριτικό βαθμό π.χ.  по- млад  , πιο νέος , νεότερος 
Най-  ( ο πιο ) για υπερθετικό βαθμό π.χ. най - млад  ,  ο πιο νέος , νεότατος 
ΠΡΟΣΟΧΗ : παραθετικά μπορούν να  έχουν και κάποια ουσιαστικά , ρήματα και επιρρήματα .Τότε τα μόρια αυτά γράφονται χωρίς την παύλα και με τόνο , π.χ.  

                    Иван е пό човек . Пό  обичам  лятото от зимата . 

Τα επίθετα  σημαίνουν γνώρισμα , χαρακτηριστικό , ποιότητα , ιδιότητα  ενός  αντικειμένου ή προσώπου .

Τα ποιοτικά επίθετα συνήθως αναφέρουν ποιότητες ,χαρακτηριστικές για  ένα αντικείμενο :
1. χρώμα ( цвят   ) червен , бял , сивкав  , светлосин
2. γευστικά χαρακτηριστικά ( вкусови качества ) сладък , солен , горчив , кисел
3. χωρική διάσταση  ( пространствено измерение ) дълбок, плитък , широк , тесен 
4. φυσικά χαρακτηριστικά ( физически качества ) хубав , приказлив , усмихнат , симпатичен
5. νοητικά , βουλητικά  και αλλά χαρακτηριστικά (  умствени и волеви  качества )  умен , добър , честен  , груб 
6. γενική εκτίμηση    (  обща оценка  ) зърнест , грапав , релефен 
7 .σχήμα  ( форма  )    триъгълен , конусообразен , кръгъл           



   
Τα σχετικά  επίθετα σημαίνουν γνωρίσματα , ιδιότητες  οι  οποίες   συνάπτονται   σαν χαρακτηριστικό από   ένα   αντικείμενο προς άλλο αντικείμενο  π.χ. : 
Жена-женски-а-о-и , мъж-мъжки , дама-дамски , юношески 
 кози , овчи , гора-горски , железен , диамантен , кожен , външен , стационарен , мобилен , единичен , двоен , троен .   

 Στα σχετικά επίθετα δεν ταιριάζει ο παραθετικός βαθμός .

